



Blue Cross 藍十字

Member of BEA Group 東亞銀行集團成員

「至醒會」會員推薦優惠

由即日起至另行通知，「至醒會」會員成功推薦親友於網上投保以下指定保險之任何計劃，並於投保時輸入推薦人的「至醒會」登入名稱，投保人及推薦人均可享 Apple Store HK\$ 200 電子禮品卡。電子禮品卡將於保單繕發後四個月內發出/供下載，惟保單需在發放/下載電子禮品卡時仍然生效。

- 智醒海外升學保計劃
- 智醒工作假期保

條款及細則

1. 電子禮品卡將於保單繕發後四個月內發出/供下載，惟保單需在發放/下載電子禮品卡時仍然生效。
「至醒會」會員：可於「至醒會」網頁內「積分查詢/換領」欄內的「換領狀況」下載電子禮品卡。
其他客戶：電子禮品卡將發送至投保時提供的電郵地址。
2. 電子禮品卡之使用須受有關商戶訂立之條款及細則約束，詳情請參閱該電子禮品卡。就有關參與商戶提供的產品及/或服務之質素，藍十字（亞太）保險有限公司（「藍十字」）概不負責。如就電子禮品卡的使用有任何查詢及/或投訴，應直接聯絡參與商戶。
3. 藍十字保留隨時更改或取消此項推廣活動及/或修改此等條款及細則之權利而無須事前通知。如有任何爭議，藍十字保留最終決定權。
4. 有關保險產品的詳盡條款及細則及所有不保之事項，概以每項保險產品的保單為準。
5. 載於此網站的所有保險產品資料並不構成亦不應被詮釋為向香港境外之任何人士出售、提供或游說購買任何保險產品。藍十字（亞太）保險有限公司乃東亞銀行有限公司之子公司及東亞銀行集團成員，與 Blue Cross and Blue Shield Association 及其任何相關聯機構或許可證持有人並無任何關係。

SmartClub Member Referral Offer

From now till further notice, SmartClub members refer family and friends to enroll any plan of the below specified insurance successfully via online platform by providing referrer's SmartClub ID, both policy holder and referrer can receive Apple Store HK\$200 e-gift card. The e-gift card will be delivered to you or can be downloaded within 4 months upon policy issuance, provided that the policy is still in force at the time of delivery/download.

- Overseas StudySafe Insurance
- Working HolidaySafe

Terms & Conditions

1. The e-gift card(s) will be delivered to you or can be downloaded within 4 months upon policy issuance, provided that the policy is still in force at the time of delivery/download.
For SmartClub Members: Download the e-gift card(s) from "Redemption Status" under "Gift Redemption" Section in the Blue Cross SmartClub webpage.
For Other Customers: The e-gift card(s) will be sent to the email address that is provided at the time of enrolment.
2. Use of the e-gift card is bound by the terms and conditions issued by the relevant merchant(s). Please refer to the e-gift card(s) for details. Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited ("Blue Cross") assumes no responsibility and liability for the quality and availability of the products and/or services provided by the relevant merchant(s). Customers should direct any queries and/ or complaints regarding the e-gift card(s) to the relevant merchant(s).
3. Blue Cross reserves the sole right to vary or cancel this promotional programme and alter these Terms and Conditions at any time without prior notice.
4. In the event of any dispute, the decision of Blue Cross shall be final and conclusive. Please refer to the policy of each product for the exact terms and conditions and the full list of policy exclusions.
5. All insurance product information available on this website is not and shall not be construed as an offer to sell or a provision of insurance products to any person in any jurisdiction outside Hong Kong or a solicitation to such person to buy insurance products. Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited is a subsidiary of The Bank of East Asia, Limited and a member of the BEA Group. It is not affiliated with or related in any way to Blue Cross and Blue Shield Association or any of its affiliates or licensees.

2021年7月版本

Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited 藍十字(亞太)保險有限公司

29/F, BEA Tower, Millennium City 5, 418 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong 香港九龍觀塘道418號創紀之城5期東亞銀行中心29樓
Tel 電話：3608 2888 Fax 傳真：3608 2938 www.bluecross.com.hk